
 
 

Referat fra styremøte i Østfold skytterkrets – 20.11.23 
Sted: Skytterhuset på Krapfoss og Rina på Teams 
Referent: Rina Østenby-Thorkildsen 
 

Verv Navn  

Kretsleder Marianne Ullvassveen Til stede 

Nestleder Hilde Johansen Ertnes Til stede 

Sekretær Rina Østenby-Thorkildsen Til stede via 
teams 

Kasserer Niklas Pernevi Til stede 

Styremedlem Emil Andersen Meldt forfall 

Styremedlem Neil H. Nielsen Til stede 

Varamedlem Jon Lithander Til stede 

Varamedlem Nils Kaulum Meldt forfall 

 
Fagkomiteer 

 Verv Navn Innstilling 

FK Pistol Leder Knut Gundersen Til stede 

FK Rifle Leder Belinda Rostad Til stede 

FK Lerdue Leder Knut Ivar Larsen Meldt forfall 

 
 

Sak Ansvarlig Frist 

1. Godkjenning av referat fra forrige styremøte 27.09.23 
 

Godkjent uten kommentarer. 
 

  

2. Info BIK/NSF 
Hilde informerte fra møte med NSF. Det kommer mest sannsynlig 
endringer i riflereglement og noen endringer for felt. Det skal opp i 
fellesmøte i NSF i november. 
 

  

3. Oppfølgingssaker/status 
 

a) Mental trening med Anne Grethe Jeppesen 
Har vært kurs for pistol 18. november, et vellykket 
arrangement. 
Rifle skal ha dette den 10. desember. 
 

b) KM vedtekter for ØSK 
Rifle og pistol har samkjørt seg, men mangler lerdue. NM 
øvelser er også nå KM øvelser. Fagkomite rifle og fagkomite 
pistol anser seg som ferdig, må bare kjøre den via fagkomite 
lerdue. Forslaget blir sendt ut denne uken. 

 
 
 

 
 
Marianne 
 
 
 
 
 
Knut 
 
 
 
 
 

 



 
 

c) NM vinnere 2022 og bakover 
Bestillinger er nå gjort, og vi håper at det ankommer før 
nyttår. 
 

d) Arrangere separate klubbsamlinger for pistol, lerdue og rifle 
Det blir samling til våren for rifle.  
Det har ikke kommet noen tilbakemeldinger for at pistol 
ønsker en slik samling. 
 

e) Forslag til kandidater; Valgkomiteen ØSK 2024 
Ingen forslag fra styret pr d.d. Alle MÅ ta en runde og høre 
om det er noen som kan ta verv.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Alle i 
styret 

4. Fagkomite Rifle, pistol og lerdue 
 
Pistol v/Knut 
Det er nå lagt inn noen stevner på klubbadmin. Dårlig respons fra 
klubbene, de svarer ikke på mailer eller komiteens forsøk på 
kontakt. 
 
Rifle v/Belinda 
Hatt møte og har mailet imellom klubbene for å få i gang 
Østfoldligaen, og har nå 7-8 lag. Start i desember. De har forespurt 
pistol, men de ønsket ikke å delta i år. Har fått oppdrag fra Hasle om 
å bistå de med å sette opp en helg. Invitere alle rifleskytterne i 
kretsen. 
 
Lerdue v/Knut Ivar 
Ikke til stede 
 

  

5. Økonomi 
 

Status 
Kr 473 000,- på brukskonto og ca. kr 730 000,- på høyrentekonto. Vi 
har mottatt kr 14 688,- i renter.  
 
ØSK har mottatt kr 120 742,- i bingopenger fra Spilleriet AS. 
 
Det har nå blitt sendt ut faktura på kretskontingent til klubbene, og 
det er 4 klubber som ikke har betalt. Disse har blitt purret opp. 
 
Støtte til aktiviteter 
Har nå kommet inn flere kvitteringer fra Mysen pistollag, som de har 
fått utbetalt. 
 
 
 

  



 
 

Stipend 
Vi har utbetalt støtte til 5 stk, men mangler bilag fra 6 ungdommer 
som har fått tilsagn på stipend/støtte fra ØSK. Frist er 1. desember 
for å sende inn dette. 
 

6. Breddemidler  
Kretsen kan søke breddemidler, frist 1. desember. Vi søkte i fjor, 
og vi fikk innvilget støtte. Men siden vi ikke har hatt aktivitet så 
får vi ikke disse utbetalt. Vi må søke igjen for 2024. Styreleder 
ber fagkomiteene og styret om å komme med innspill til 
aktiviteter for neste år. Styreleder søker på vegne av kretsen. I 
tillegg til evt. innspill fra fagkomiteene så søker vi om trenerkurs, 
dommerkurs og dommerkurs elektronikk. 
 

 
 
 
 
 
Marianne 

 

7. Kretsting ØSK 2024 
Niklas trekker seg fra styret ved neste kretsting. Det må derfor 
inn en ny kasserer. Knut trekker seg ut av fagkomiteen, dette 
informerer han valgkomiteen. 
 
Regnskapet pleier å være på plass ganske tidlig i januar. 
Fagkomite pistol sender deres årsberetning tidlig. Rifle må gjøre 
sin beretning klar, slik at den er ferdig så tidlig som mulig. 
Forslag på å ha kretstinger i februar, men før vinterferien. 
Marianne ser etter lokaler. Budsjett må på plass, det er Niklas, 
Marianne, Hilde og Rina som lager forslag til utkast. 
 

  

8. Eventuelt 
1. Kan kretsen komme med en klage til politi i forhold til 

behandlingstiden for å få svar på søknad? Nå er det 35-37 
ukers behandlingstid. Så lang ventetid er frustrerende for 
nye skyttere. Kretsen v/styreleder sender et brev. 

 
Neste styremøte: onsdag 24. januar, kl. 19:00 på teams. Tema: 
Kretstinget 
 
 

 
 
 
 
Marianne 
 
Rina 

 

 

Fra: knut ivar larsen <knutivar_larsen@yahoo.no> 

Sendt: mandag 20. november 2023 16:34 

Til: Østfold Skytterkrets <ostfoldskytterkrets@hotmail.com> 

Emne: Re: Styremøte 

  

Hei.  

 

Møte ikveld kolliderer med foreldremøte på skolen og møte med natteravner og politi.  

Da dagens samfunn er på feil vei og man må stille opp for barna i nærmiljøet.  



 
 

 

Men har sett over og klarer ikke finne noen flere som fortjener plaketter som NM vinnere 

enn dem som er skrevet opp.  

 

Ellers i leirdue er det som sagt tidligere ingen aktivitet pga jakt og man tar seg fri på 

vinteren for å lade skytelysten.  En del baner er åpne men deltagelsen er lav bortover.  

Vi jobber nå med å få på plass klubber som vil arrangere KM for neste år så vi har det på 

plass så tidlig som mulig.  

 

Stevner for leirdue starter opp igjen av starten av april.  

 

 

 

Mvh 

Knut ivar Larsen 

922 51 779 
 

tel:922%2051%20779

